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Γερο-Παναής εκ Λύσης Κύπρου (1905-1989).

Να μπορούσαμε να καταλάβουμε τη θυσία του Υιού Του!
Μας λέει ο Χριστός «για σας θυσιάστηκα…».
Την καρδιά μας θέλει.
Εμάς τους ίδιους θέλει.
Εμείς κάμνουμε γιορτές και προσφέρουμε δώρα, μα ο Θεός εμάς θέλει, όχι μόνον 
τα δώρα μας.



Μοιάζουμε σαν τη μάνα που στέλλει τα μωρά της για να δώσουν φαγητό στον 
παππού, χωρίς να πηγαίνει η ίδια.
Κι ο παππούς λέει· «μα εγώ δεν θέλω φαγητά. Θέλω τη μάνα σας».

Να μην περιμένουμε να μας αγαπήσουν τα παιδιά όπως τους αγαπούμε εμείς.
Ο γονιός αγαπά παραπάνω.
Κι ο Θεός, σαν πατέρας, μας αγαπά πιο πολύ απ’ ότι τον αγαπούμε εμείς.
Γι’ αυτό να μην τον πικραίνουμε.

Όταν αισθάνομαι την αγάπη του Θεού να με κατακλύζει, είναι δυνατό να 
αμαρτήσω;
Και ο φύλακας άγγελος μας αγαπά και μας προστατεύει.
Φωνάζει, βέβαια, όταν πάμε να αμαρτήσουμε: «μη… μη…».
Ύστερα, αφού επιμένουμε, αποχωρεί. Έτσι σιγά σιγά η συνείδησή μας πωρώνεται.

Ο Θεός συγχωρά εύκολα, επειδή μας αγαπά· θέλει τη σωτηρία μας.
«Χάρισμά σου…» λέει.
Είναι έτοιμος να χαρίσει το χρέος.
Εθυσιάστηκε για τη σωτηρία μας, ενώ εμείς είμαστε αμαρτωλοί.
Αυτό αποδεικνύει την πολλή του αγάπη.
Και λέει: «αγαπάτε τους εχθρούς σας», διότι κι εκείνοι είναι παιδιά του.
Δια του καλού νίκα το κακό.

«Ζητείτε την βασιλείαν του Θεού και ταύτα πάντα προσεθήσονται…».
Όλα όσα έχουμε ανάγκη ο Θεός πλουσιοπάροχα μας τα δίνει, αρκεί να 
παραδώσουμε τον εαυτό μας σ’ Αυτόν.
Πρέπει να μην βγαίνει από τον νουν μας η αγάπη που έχει για μας ο Θεός.
Δεν υπάρχουν λόγια για να ευχαριστήσουμε τον Θεό, τόσα που υπόφερε για μας, 
για τις αμαρτίες μας, γι’ αυτό κι εμείς ν’ αντέχουμε, να μακροθυμούμε.

Ο Θεός θέλει την καρδιά μας όλη.

 
Απόσπασμα από το βιβλίο του π. Ανδρέα Αγαθοκλέους «Εμπειρία αγιότητος», 
έκδοση «Ορθόδοξο Πνευματικό Κέντρο Αγίου Γεωργίου Μακρή». Λάρνακα 1994.


